

## 國立高雄大學 115 學年度秋季班 國際專修部 錄取名冊 (2026 年 9 月入學)

### National University of Kaohsiung 2026 Fall Admission Roster of INTERNATIONAL FOUNDATION PROGRAM

\*本錄取名單業經本校招生委員會會議審定通過後公佈。其中所列獲錄取僑生資格，業經僑務委員會 115 年 7 月 17 日僑生就字第 1150082957 號函審定通過。

The announcement of the admission roster had been approved by NUK's Admission Committee. The eligibility status of overseas Chinese students listed in the admission results has been reviewed and approved by the Overseas Community Affairs Council.

| No. | 系所<br>Department                                                                                          | 姓名<br>Name                 | 國籍<br>Nationality | 錄取結果<br>Status         |
|-----|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------|-------------------|------------------------|
| 1   | 國際專修部-運動健康與休閒學系<br>International Foundation Program-<br>Dept. of Kinesiology, Health, and Leisure Studies | 裴草薇<br>BUI THAO VY         | 越南<br>Vietnam     | 正取<br>Accepted         |
| 2   | 國際專修部-運動健康與休閒學系<br>International Foundation Program-<br>Dept. of Kinesiology, Health, and Leisure Studies | 朴晉憐<br>JINSEO PARK         | 韓國<br>Korea       | 正取<br>Accepted         |
| 3   | 國際專修部-運動健康與休閒學系<br>International Foundation Program-<br>Dept. of Kinesiology, Health, and Leisure Studies | 林純亮<br>ALBERT LIM          | 印尼<br>Indonesia   | 正取<br>Accepted<br>(僑生) |
| 4   | 國際專修部-資訊管理學系<br>International Foundation Program-<br>Dept. of Information Management                      | 李保才<br>ZICO VALENTINO RUDI | 印尼<br>Indonesia   | 正取<br>Accepted<br>(僑生) |
| 5   | 國際專修部-資訊管理學系<br>International Foundation Program-<br>Dept. of Information Management                      | Prarthna Buxani            | 印度<br>India       | 正取<br>Accepted         |

|    |                                                                                                       |                                 |                    |                |
|----|-------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------|--------------------|----------------|
| 6  | 國際專修部-電機工程學系<br>International Foundation Program-<br>Dept. of Electrical Engineering                  | 阮海南<br>NGUYEN HAI NAM           | 越南<br>Vietnam      | 正取<br>Accepted |
| 7  | 國際專修部-電機工程學系<br>International Foundation Program-<br>Dept. of Electrical Engineering                  | 吳永成<br>George Frederick Gunawan | 印尼<br>Indonesia    | 正取<br>Accepted |
| 8  | 國際專修部-電機工程學系<br>International Foundation Program-<br>Dept. of Electrical Engineering                  | NGUYEN TUNG DUONG               | 越南<br>Vietnam      | 正取<br>Accepted |
| 9  | 國際專修部-電機工程學系<br>International Foundation Program-<br>Dept. of Electrical Engineering                  | 譚英維<br>DAM ANH DUY              | 越南<br>Vietnam      | 正取<br>Accepted |
| 10 | 國際專修部-化學工程及材料工程學系<br>International Foundation Program-<br>Dept. of Chemical and Materials Engineering | 周明玉<br>Chau Minh Ngoc           | 越南<br>Vietnam      | 正取<br>Accepted |
| 11 | 國際專修部-土木與環境工程學系<br>International Foundation Program-<br>Dept. of Chemical and Materials Engineering   | Shiela Mae C. Barriga           | 菲律賓<br>Philippines | 正取<br>Accepted |

**\*注意事項：**

註 1.正取生須填妥本校入學意願確認書並親筆簽名後掃描成電子檔或拍照，於本榜單公告所訂定之期限前回覆入學意願書寄至 [dia@nuk.edu.tw](mailto:dia@nuk.edu.tw) 及 [ifpnuk@gmail.com](mailto:ifpnuk@gmail.com)，未依規定時間內辦理者，視同放棄錄取資格。

**確認就讀本校者**，請同時於 E-mail 中回覆以下 2 項所需資料：**1.入學通知書收件人及地址(含郵遞區號)；2.是否申請校內學生宿舍。**

註 2. 獲二系/組以上錄取者，須於入學意願確認書中選定一欲就讀之系/組填入。

\*Notes:

Note 1. Please reply to us with our **Confirmation Form of Intention** to enroll. Please fill it out, and email the scanned or photographed form to [dia@nuk.edu.tw](mailto:dia@nuk.edu.tw), [ifpnuk@gmail.com](mailto:ifpnuk@gmail.com) by the deadline specified in this announcement. Failure to submit it before the deadline will be regarded as voluntarily giving up our offer of admission.

**For those who decide to enroll at NUK**, they must reply to us two additional information in the email:

- a. Address with ZIP code and Receiver to receive the Letter of Acceptance from NUK;
- b. Whether to apply for the on-campus Student Dormitory or not.

Note 2. Those who are admitted by more than two departments/groups, must decide which to enroll by replying to us the intention confirmation form.

【國際專修部修業規定：本項 1+4 國際專修部計畫規定，入學學生須於第一年先修華語課程(至少 720 小時)，華語先修課程期滿後必須通過華語文能力測驗 (TOCFL) A2 標準;第二年修課期滿必須通過華語文能力測驗(TOCFL) B1 標準。未於規定時間內通過標準者學校逕行退學處分並通報註銷居留身份，學生須於居留證失效前離境。另，華語先修期間學生不得申請轉系或轉學；惟於正式修讀學士班專業課程滿一年後，始得申請轉入製造業、營造業、農業及長期照顧、電子商務業及服務類科等相關領域系所。

Regulations of the 1+4 IFP: Students admitted to the International Foundation Program must take at least 720 hours of Chinese courses during the first academic year. Students are required to pass TOCFL A2 level in the first academic year and TOCFL B1 level during the second academic year. Students who fail to pass the TOCFL are subject to withdrawal from the school and will be notified of the cancellation of their residence status. They must depart before the residence permit expires. Moreover, students are not allowed to apply for a transfer to another department or another university during the Chinese language preparatory period. However, after completing one full year of undergraduate professional courses, students may apply for transfer to departments related to manufacturing, construction, agriculture, and long-term care, E-commerce and services industries in accordance with relevant regulations.】

### ※學校環境及住宿參考 For Reference:

-University Life at NUK (我的高大時光): <https://www.youtube.com/watch?v=uRwnHp6vAiI>

-NUK Campus Tour & Student Dorms (NUK 校園及宿舍影片): <https://www.youtube.com/watch?v=JdfSUOAHyZg>

-About NUK's On-campus Student Dormitory(高大學生宿舍介紹): <https://sa.nuk.edu.tw/p/412-1009-2794.php?Lang=zh-tw>

[Accommodation Fee for On-campus dorm 校內住宿費：一學期 NT\$7,463~9,985/per semester，4-bedded room with internet (4 人房含網路) ]